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Palveluliikennesopimus on kilpailutettu vuonna 2022 ja sopimus kattoi 
ajan 1.8.2022—31.7.2023. Lisäksi käytettiin vuoden optiomahdollisuus 
ajalle 1.8.2023—31.7.2024. 
 
Palveluliikenteen tulevaisuuden osalta järjestettiin 5.3.2024 
keskustelutilaisuus, jonne kutsuttiin liikennöitsijöiden edustajia, 
sivistystoimenjohtaja, kunnanjohtaja ja etsivän senioritoiminnan -
hankkeen projektityöntekijä. Vuosiluokkien 7—9 oppilaiden ja heidän 
huoltajiensa toiveita tiedusteltiin 6.—18.3. välisenä ajanjaksona. Näiden 
keskustelujen tuloksia käytiin lävitse kunnanhallituksessa 25.3.2024 
 
Liitteenä on suunniteltu ajo-ohjelma, joka pohjautuu nykyiseen 
asiointiliikenteeseen. Nyt vielä käynnissä olevan palveluliikenteen 
sopimuskauden ajo-ohjelmaan verrattuna tulee tulevaan liikenteeseen 
lisäyksenä parillisen viikon lauantaisin ajettava Torikyyti.   
 
Peliittapirssin kustannukset vuositasolla ovat n. 60.000 euroa (sis. alv.), 
josta vähennetään toteutuneet lipputulot. Kaudella 1.8.2023—31.7.2024 
kustannukset ovat olleet kokonaan joukkoliikenteen kustannuksia, 
koska kouluajot eivät enää ole kuuluneet palveluliikenteen yhteyteen. 
Kunta on hakenut palveluliikenteeseen Elinkeino-, liikenne ja 
ympäristökeskuksen avustusta saadun ohjeen mukaisesti. Vuodelle 
2023 avustusta myönnettiin 20.000 euroa. Kuluvan vuoden 
avustushakemukset toimitetaan Ely-keskukselle alustavan tiedon 
mukaan elokuussa. 
 
Palveluliikenne ehdotetaan kilpailutettavaksi ajalle 1.8.2024—31.7.2025 
yhden vuoden optiomahdollisuudella. 

 
Liitteet:  Tarjouspyyntö Peliittapirssi 
  Tarjouspyynnön liite 1 Sopimusluonnos 
  Tarjouspyynnön liite 2 Laatu- ja toteutussuunnitelma 
  Tarjouspyynnön liite 3 Peliittapirssin ajo-ohjelma 
  Tarjouspyynnön liite 4 Aamuliikenne 
 
 
Valmistelija: Hallintosihteeri Sari Lukkala, p. 050 597 6224 
 
Esittelijä:  Kunnanjohtaja 
 
Päätösehdotus: Kunnanhallitus päättää, että palveluliikenne kilpailutetaan 1.8.2024—

31.7.2025 väliseksi ajaksi yhden vuoden optiomahdollisuudella liitteenä 
olevien asiakirjojen mukaisesti. 

 
Asian käsittely: Hallintosihteeri Sari Lukkala oli läsnä kokouksessa klo 17.54—18.30 

esittelemässä tarjouspyyntöasiakirjoja ja vastaamassa 
kunnanhallituksen em. asiakirjoja koskeviin kysymyksiin. Hän poistui 
kokouksesta ennen päätöksentekoa.  



 
Päätös:  Kunnanhallitus hyväksyi yksimielisesti päätösehdotuksen.   
 
 
Ote:  Sari Lukkala, Pekka Lintonen 
 


